
Protokół Nr XXIII/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 października 2008 roku 
 
 
 

Otwarcia sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie 
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż w chwili rozpoczęcia obrad obecnych jest 13 radnych co stanowi quorum 
do podejmowania  prawomocnych uchwał. 
Na sekretarz obrad zaproponował radnego Jacka Srokę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad ( w załączeniu do protokołu). 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych za rok 2007. 
( materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 3 
Pan Burmistrz 
- odczytał informację o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i 
kierowników jednostek organizacyjnych za rok 2007 ( materiał w załączeniu). 
Pani Sekretarz 
- Wojewoda przysłał pismo informujące iż w Dz.U. z października 2008 roku 
wprowadza poprawkę do ustawy dotyczącą oświadczeń majątkowych. 
Zapis ten ustala co się dzieje jeśli w wymaganym terminie nie zostaną złożone 
oświadczenia majątkowe, wtedy Burmistrz czy Przewodniczący Rady mają obowiązek 
wezwać taką osobę do uzupełnienia w ciągu 14 dni, jeśli tego nie zrobi radny to z 
mocy prawa wygasa mandat. Pracownicy tracą prawo do wynagrodzenia a 
konsekwencją nie dopełnienia obowiązku jest wypowiedzenie umowy o pracę. 
Jeśli chodzi o zasoby pieniężne to my myślimy tylko o lokatach a to powinno być 
wpisane wszystko co mamy nawet to co jest w kieszeni lub wypłata jeśli oświadczenie 
jest składane w tym dniu. To samo dotyczy gospodarstw rolnych gdzie osoby 
wykazują dochód 0 a są dopłaty z Agencji czy zwrot podatku akcyzowego. Urząd 
Skarbowy ma możliwość sprawdzić nasze konta osobiste. 
Ad. 4 
Pani Skarbnik  
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok: 

1. uchwała dotyczy wprowadzenia do budżetu kwot darowizny na dożywianie 
dzieci w Gimnazjum, dotacji z FOŚ na monitoring wysypiska śmieci 11.000zł, 
dotacji na Basen w kwocie 4.412.490zł oraz przesunięć w budżecie zgodnie z 
pismami Naczelników Wydziałów. Pan Barski przenosi sobie pieniądze na 
zakup fantomu, 20.000zł dotacja dla CARITAS, 71.200zł z zakupu świetlic dla 
Jeżowa i Pawłowic na pokrycie kosztów dla działkowiczów za teren między 
Urzędem a Basenem. 

 



Pan Z.Konieczny 
- zapytał kiedy te świetlice będą realizowane? 
Pani H.Barska 
- w tym roku te świetlice nie będą realizowane bo jest możliwość skorzystania ze 
środków unijnych, projekt świetlic jest na etapie końcowym, jest przygotowana 
wizualizacja jak to będzie wyglądać. Projekt musiał dostosować budynki do terenu, 
podłączenie wod. – kan. i szamba. Jeśli nie uda się pozyskać środków będziemy 
realizować to zadanie sami. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
15 głosów – za            uchwała Nr XXIII/230/2008 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie dotyczącą rozdziału środków na 
Gminny Fundusz Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej. 
Głosowanie 
15 głosów – za           uchwała Nr XXIII/231/2008 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/86/2007 o emisji obligacji 
Gminy Sędziszów oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
Wyemitowaliśmy obligacje na 1.750.000zł, spłaciliśmy już 350.000zł, w marcu 
zmieniliśmy uchwałę co pozwalało dokończyć emisję  ale nie było takiej potrzeby. 
Zaczęliśmy się starać o emisję w sierpniu ale okazało się, że trzeba od nowa składać 
dokumenty, Bank zgodził się ale już z inną marżą. 1 000 000 zł kredytu wzięliśmy na 
budowę Basenu, więcej nie bierzemy  bo  okazało się że dostaliśmy wyższą dotację i 
wykonawca nie przerobiłby wszystkich środków w tym roku. Będziemy prosić o 
pozostawienie reszty kredytu na przyszły rok. Wcześniej nie były nam potrzebne te 
pieniądze, umowę mamy tak podpisaną że bierzemy środków ile chcemy i spłacamy 
tak jak nam pasuje, nie musimy brać wszystkich na raz. 
Pan Burmistrz 
- musimy mieć te pieniądze na bieżące wydatki. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- to znaczy że z tych 4mln na Basen nie możemy wziąć? 
Pani Skarbnik 
- nie, to są pieniądze tylko na to zadanie. 
Pan Burmistrz 
- wykonawca w 2008r miał przerobić 3 500 000zł, podpiszemy aneks na 5 500 000zł 
żeby zamknąć etap – stan zamknięty hali sportowej, konstrukcja Basenu oraz 
kanalizacja sanitarna i deszczowa. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VIII/86/2008 o obligacjach 
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XXIII/232/2008 
 
 



Pan Burmistrz 
- odczytał pismo Telekomunikacji Polskiej o przedłużenie najmu lokalu w 
Krzcięcicach w trybie bezprzetargowym. (pismo w załączeniu). 
Burmistrz poprosił Radę o opinię informując że jest taka możliwość zgodnie z art.19 
uchwały Nr XX/212/2008 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 27 czerwca 2008r. 
Rada wyraziła opinię pozytywną na wynajem lokalu w formie bezprzetargowej. 
Ad. 6 
Przewodniczący zamknął obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                        Na tym protokół zakończono 
Protokołował                                Sekretarz                                    Przewodniczył 
 


